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Dames Bloemendaal 
terug in de Hoofdklasse
Dames Bloemendaal 
terug in de Hoofdklasse





De Nederlandse Dames spelen de
Pro League wedstrijden tegen Aus-
tralië, Spanje en China. Drie mooie
affiches en zeker de ontmoeting
met het Chinese team is een onver-
valste clash. Zoals bekend versloeg
Nederland de Aziaten tijdens de
Olympische finale in Parijs. 

De Heren spelen tegen de nationale
teams van Ierland, India en Argenti-
nië. Deze twee laatste teams spelen
hun onderlinge wedstrijden ook in
het Wagener Stadion.

TRAININGSGROEPEN
Zowel de Oranjedames als de Ne-
derlandse heren zijn inmiddels in
voorbereiding op de Pro League
duels. De trainingsgroep bij de
heren bestaat uit 34 spelers. Als ge-
volg van een blessure sluit Jonas de
Geus op dit moment nog niet aan
bij de trainingsgroep.

GEEN VERSCHOOR
Bij de dames ontbreekt Maria Ver-
schoor. De 214-voudig international
heeft besloten zich niet meer be-
schikbaar te stellen. Daarentegen is
Xan de Waard wel weer aangeslo-
ten. Na de Olympische Spelen in
Parijs heeft zij ruimte gekregen
voor persoonlijke en maatschappe-
lijke ontwikkeling. Ook Yibbi Jansen
en Freeke Moes zijn weer van de
partij. Beide speelsters kregen na
hun deelname aan de Hockey India
League rust om te herstellen.

TICKETS
De ticketverkoop voor de FIH Pro
League wedstrijden in het Wagener
Stadion is inmiddels gestart. 
Tickets zijn online te bestellen via
fihproleague.nl/tickets. Met een 
ticket kunnen bezoekers naar alle
wedstrijden die op die dag gespeeld
worden.

Meer informatie over de FIH Pro
League wedstrijden in het Wagener 

Stadion vind je op de website 
fihproleague.nl 
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TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen voor tips,
bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. Datzelfde geldt
uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de Hockey-
krant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om uw tips te verwer-
ken in het eerstvolgende nummer.
Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Dit geldt zeker voor de Tulp
Hoofdklasse. De heren van 
Amsterdam en Bloemendaal
maken zich op voor de play-offs
om de landstitel. Pinoké redde het
dit seizoen niet en is klaar. Dit
geldt allerminst voor Hurley dat op
de laatste speeldag nog een harde
strijd moet uitvechten met Nijme-
gen. Verlies betekent degradatie.
Bij een punt of winst wachten de
play-outs. 

Ook bij de dames staan de play-
offs voor de deur. Amsterdam is
uiteraard altijd een zekerheidje.
Maar wat te denken van Pinoké?
Dames 1 plaatste zich voor het
eerst in de clubgeschiedenis voor
het toetje van de competitie. Een
beloning voor structureel bouwen. 

PROMOTIEKLASSE
De dames van Bloemendaal zijn
volgend seizoen weer present in
de Hoofdklasse. De Musschen be-
haalden op 4 mei het kampioen-

schap in de Promotieklasse en
keren daarmee na een jaar terug
op het hoogste niveau. Dit met de
ambitie om door te groeien naar
de top-8.  

OVERGANGSKLASSE
In de Overgangsklasse is er even-
eens veel spanning. In de OVK B
liggen de dames van HIC op koers
voor de titel in de Promotieklasse.
Daarop hopen ook de dames van
HBS in de OVK B, maar dat is nog
allerminst zeker. Want Gooische
heeft evenveel punten. De komen-
de weken zijn allesbepalend en er
moet dus nog fors worden gestre-
den.  

STRIJD
Dit kan ook gezegd worden in de
andere klasses waar diverse teams
uit onze regio vol op jacht zijn naar
succes. Dat wordt de komende
weken alleen nog maar meer én
heviger. Want vanaf nu gaat het
écht ergens om in de strijd om

kampioenschappen, play-offs,
play-outs of degradatie. Zowel bij
senioren als ook bij de jeugd. 

ORANJE
Ook op het gebied van internatio-
naal tophockey staat er veel op
het programma. In juni komen de
Nederlandse Heren én Dames
weer in actie tijdens de FIH Pro
League. Evenals de nationale
teams van Australië, Spanje, China,
Ierland, India en Argentinië. De
wedstrijden worden gespeeld in
het Wagener Stadion. 

HAVE FUN!
Kortom: het worden mooie maan-
den. Eerst nog de competitie,
daarna de play-offs en als kers op
de taart de FIH Pro League. Het
wordt dus genieten op en rond de
hockeyvelden. 
Een heerlijk hockeyvoorjaar. Have
fun en let's stick together. 

Het is lente, de voorjaarsvakantie is achter rug en de
temperaturen stijgen weer. En dat betekent ook dat
de laatste maanden van het hockeyseizoen zijn aange-
broken. Altijd een fijne periode. Want naast de gezel-
ligheid en de volle terrassen neemt ook de spanning
toe. Het gaat de komende weken ergens om. 

De maanden van de waarheid

Hockeykrant Amsterdam / 
Kennemerland is een uitgave van
De Hockeykrant. 
De inhoud van deze krant staat
helemaal in het teken van de 
hockeyclubs in de regio 
Amsterdam. Verspreiding vindt
plaats via de clubhuizen van 
de verenigingen en via 
www.hockeykrant.nl.

Jaargang 13
Nummer 1

Redactie
Tijs de Jong
Bas Kammenga
Peter Slump

Accountmanagers
Eelco Paauw
eelcopaauw@hockeykrant.nl
Jasper Schuiling
jasperschuiling@hockeykrant.nl

Fotografie
KNHB 
Orange Pictures 
En anderen.

Lay-out
Kijf & Witte, Leek

Druk
Mediahu

Volg ons!

© Hockeykrant 2025

COLOFON

Van zaterdag 7 tot en met
zondag 15 juni is het Wage-
ner Stadion weer het toneel
van de FIH Pro League.
Zeven dagen internationaal
tophockey waarbij ook de
Oranjedames en -heren
meerdere keren in actie
komen. Evenals de natio-
nale teams van Australië,
Spanje, China, Ierland, India
en Argentinië. 

Tophockey tijdens Pro League in Wagener Stadion

WEDSTRIJDSCHEMA FIH PRO LEAGUE JUNI
ZATERDAG 7 JUNI 13.30 uur Nederland - Australië  (Dames)

ZATERDAG 7 JUNI 16.00 uur Nederland - India (Heren)

ZONDAG 8 JUNI 14.30 uur Nederland - Australië (Dames)

MAANDAG 9 JUNI 14.30 uur Nederland - India (Heren)

WOENSDAG 11 JUNI 15.00 uur Argentinië - India (Heren)

WOENSDAG 11 JUNI 17.30 uur Nederland - Spanje (Dames) 

WOENSDAG 11 JUNI 20.00 uur Nederland - Ierland (Heren)

DONDERDAG 12 JUNI 15.00 uur India - Argentinië (Heren)

DONDERDAG 12 JUNI 17.30 uur Nederland - Spanje (Dames)

DONDERDAG 12 JUNI 20.00 uur Nederland - Ierland (Heren)

ZATERDAG 14 JUNI 13.30 uur Nederland - China (Dames)

ZATERDAG 14 JUNI 16.00 uur Nederland - Argentinië (Heren)

ZONDAG 15 JUNI 13.30 uur Nederland - China (Dames)

ZONDAG 15 JUNI 16.00 uur Nederland - Argentinië (Heren)



Devis bv Infra is gespecialiseerd in opritten, oprijlanen,
paden en terrassen, uitgevoerd in gesloten verhardingen b.v.
klinkers tegels en of asfalt en half verharding b.v. Duomix,

gralux en schelpen machinaal aan gebracht.

Devis B.V. |  Spaarneweg 12G  |  2142 EN Cruquius
T: 023 888 16 23  |  M: 06 5464 20 11

E: info@devisbv.nl  |  W: www.devisbv.nl
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BLOEMENDAAL - Het was
eigenlijk gepland op 11
mei, maar door het gelijk-
spel van Nijmegen was het
al op zondag 4 mei een feit.
De dames van Bloemen-
daal zijn kampioen van de
Promotieklasse. Daarmee
keren de Musschen binnen
een jaar na de degradatie
terug in de Hoofdklasse.
Een topprestatie! 

Het kampioenschap maakte heel
wat los op 't Kopje, na de 3-1 winst
op Were Di. Tussen de oranje fak-
kels en champagne vloeiden de
nodige tranen. Automatisch gin-
gen de gedachten terug naar een
jaar geleden. Toen degradeerde
Bloemendaal na een rampseizoen
waarin alles tegenzat, met als
dieptepunt de hersenbloeding van
coach Jeroen Visser. 

GOEDE BASIS
In de zomer werd goed werk ver-
richt. Interim-coach André Morees
bleef, Santi Freixa kwam als assis-
tent en nog belangrijk: het team
werd bij elkaar gehouden. Ook
bleven de faciliteiten op peil, de
medische ondersteuning beschik-
baar en het budget op Hoofdklas-
seniveau. 

“Daarmee stond er een goede
basis,” blikt coach André Morees
terug. “Als club wisten wij waar we
naartoe wilden en daarvoor moet
je iedereen mee krijgen. Samen
hebben we er de schouders onder
gezet. Dit heeft erin geresulteerd
dat we binnen een jaar terug zijn.
Daar ben ik supertrots op.”

DRUK
Gezien de selectie en de mogelijk-
heden was Bloemendaal vooraf-
gaand aan het seizoen al de grote

favoriet. Desondanks startte de
ploeg wat stroef met twee gelijke
spelen. “Deels omdat te veel druk
op het team stond omdat ze kam-
pioen moesten worden,” zegt de
coach. 

“Het is natuurlijk ook anders 
hockeyen. In de Hoofklasse is het
vooral overleven en van de onder-
ste vijf de beste worden. Nu moét
je de beste worden van een hele
competitie die voor ons nieuw
was. Dat is even wennen. Daar
hebben we over gesproken, een
aantal zaken aangepast en het iets
anders neergezet. Vanaf dat 
moment zijn we beter gaan 
hockeyen.”

MOOIE OVERWINNINGEN
Hoewel Bloemendaal de eerste
seizoenshelft ongeslagen bleef,
verspeelde het wel een aantal

punten. Onder andere door gelijke
spelen tegen Leiden, Victoria en
Ring Pass. In de winterstop wer-
den de puntjes op de I gezet. Een
teamtrip naar India maakte de
groep nog hechter en ook het op-
voeren van de trainingsintensiteit
miste de uitwerking niet. 

“Toen zijn we écht goed gaan hoc-
keyen en dat resulteerde in mooie
overwinningen. En met het kam-
pioenschap en de promotie als
prachtige bekroning. Daar mogen
we heel trots op zijn.”

AMBITIES
Met nog drie wedstrijden voor de
boeg is de missie geslaagd. “De
druk is er af, maar we willen wel
graag ongeslagen blijven,” bena-
drukt de coach, die ook al verder
kijkt naar volgend seizoen. “Pro-
motie stond voorop, dat is gereali-

seerd. Maar onze ambities reiken
verder. Uiteindelijk is het doel om
weer een stabiele Hoofdklasser te
worden. De komende jaren willen
wij bouwen aan een team dat zich
structureel kan meten met de
beste acht ploegen van Neder-
land.”

NIET NIEUW
Hiervoor zijn de kaders inmiddels
gezet. André Morees en Santi
Freixa hebben hun contracten in-
middels met twee jaar verlengd.
Daarnaast blijft ook de groep vrij-
wel intact en wordt mogelijk nog
versterkt. Desondanks is een eer-
ste jaar in de Hoofdklasse altijd
lastig. 

“Natuurlijk wordt het volgend sei-
zoen anders. Wij gaan niet alles
winnen en zullen moeten vechten.
Maar er zit voldoende kwaliteit en

ervaring in de groep. Een groot
deel van de selectie heeft al jaren
in de Hoofdklasse gespeeld. Het
niveau is voor ons niet nieuw.”

TOP-8
“Bovendien hebben wij ambitie en
een missie. Daarom is er dit sei-
zoen een stevig fundament gelegd
waarmee we ook op de lange ter-
mijn successen kunnen boeken.
Het  uiteindelijke doel is top-8. Kijk,
met Den Bosch, SCHC en de clubs
in het Amsterdamse Bos kunnen
wij ons niet meten. En een zesde
of zeven plek is ook niet reëel.”

“Wij horen in het rijtje HDM, Oran-
je-Rood, Tilburg, Rotterdam en
wellicht komt er nog eentje bij.
Achtste of negende is haalbaar en
dan moet je het maximale nastre-
ven. Plek 8 dus; daar gaan we
voor. Dan is de missie geslaagd!” 

Dames Bloemendaal terug 
in de Hoofdklasse

Het kampioenschap van Bloemendaal kwam enigszins onverwacht.
Dat wil zeggen: het zag er lang naar uit dat de titel en promotie op 11
mei in Groningen zou worden gevierd. Door het puntverlies van 
Nijmegen mocht de champagne al op 4 mei open. 

“Dat was enigszins verrassend, maar we waren er uiteraard niet min-
der blij om,” lacht Morees. “Gelukkig was de club er zeer goed op
voorbereid. Het was echt top geregeld; alles stond klaar, inclusief
oranje fakkels. Echt geweldig en we hebben het goed gevierd.”

“Daarna zijn we met het hele team in Amsterdam een hapje gaan
eten, met uiteraard om acht uur een break vanwege de Dodenher-
denking. Heel bijzonder en indrukwekkend. Op zo'n dag met zoveel
blijdschap en emotie samen stil staan bij de gevallen; ook dan ben je
een team. Vervolgens zijn de meiden de stad nog ingegaan. Echt een
te gekke avond!”.     

Topfeest met een break
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“Qua resultaten is het de laatste
weken inderdaad wat minder,” be-
aamt aanvoerder Boudewijn Broer-
sen. “Een exacte verklaring is lastig
aan te geven. Waar het in de eerste
seizoenshelft vaak de goede kant
opviel, is dat nu juist andersom.
Daarnaast lijkt het alsof wij na de
winterstop net even wat procentjes
missen. Vandaar dat we de afgelo-
pen drie weken hebben gebruikt
om alles weer aan te scherpen om
volle bak voor de laatste 5 duels te
gaan.”

VEEL LATEN LIGGEN
Dit is overigens ook nodig. Want
zoals gezegd heeft Hisalis voor pro-
motie nog een behoorlijk gat te
overbruggen. Eigenlijk best gek,
want de ploeg verloor dit seizoen
pas twee duels. Daarentegen lieten
de Lissenaren tegen Terriërs (0-0),
Westland (3-3), DSHC (3-3) en Pijn-
acker (2-2) wel veel punten liggen. 

“Daar hadden we meer uit moeten
halen,” vindt Boudewijn. “Vooral
tegen Pijnacker en Westland. Aan
de andere kant win je in deze poule
niet gemakkelijk. Dat zie je ook aan
onze uitslagen. In het begin ging
het heel erg goed, maar af en toe
missen we een soort killing-instinct
als het gaat om goals maken en af-
stand nemen. En dan loop je de
kans dat het alsnog gelijk wordt.” 

DOELSTELLING
Broersen weet waarover hij
spreekt. De aanvoerder is bezig aan
zijn negende seizoen in het vaan-
delteam. Daarmee is hij overigens
niet de enige. “Er is een aantal 'oud-
gedienden' en een groot deel van
het team is al best lang bij elkaar.
Wij zijn drie jaar geleden van de
derde naar de tweede klasse 
gegaan en hebben de afgelopen
seizoenen een derde en vierde plek
behaald. Dit seizoen was de doel-

stelling dan ook promoveren naar
de eerste klasse.”

VEEL MOGELIJK
Promotie kan nog steeds voor Hisa-
lis, al was de recente 4-1 nederlaag
op Alkmaar wel een domper. Daar-
door groeide de achterstand op de
koploper naar 5 punten en 4 op
Bennebroek. Het wordt dus niet ge-
makkelijk. “Klopt, maar zolang er

een kans is, gaan wij daar vol voor,”
benadrukt de aanvoerder. “Daarbij
kijken we uiteraard ook met een
schuin oog naar Alkmaar en Benne-
broek die nog tegen elkaar spelen
en bovendien nog een pittig pro-
gramma hebben.”

“Dit laatste geldt voor ons overi-
gens ook met duels tegen Pijnacker
en Westerpark. Daarom benaderen

we het wedstrijd voor wedstrijd. Als
wij onze 'flow' weer kunnen vinden,
is er nog veel mogelijk. Maar: dat
hebben we zelf in de hand. Wij
moeten dus eerst naar onszelf kij-
ken, vol gas geven en vooral niks
laten. Te beginnen tegen Pijnacker.”

Hisalis moet vol gas geven voor promotie
LISSE - De heren van Lisse lagen dit seizoen lang op koers
voor promotie naar de eerste klasse. De ploeg bleef de eer-
ste competitiehelft ongeslagen en werd knap 'Herbstmeis-
ter'. Na de winterstop hapert de motor ineens. Want door
twee gelijke spelen én twee recente nederlagen zakte Hisalis
naar de derde plaats. Het gat met de promotieplekken is
inmiddels opgelopen naar vier punten. 

De oefeningen die je op het
veld gaat doen, zul je niet

snel tegenkomen tijdens de trai-
ningen op jouw hockeyclub.
SportWays ontwikkelt jaarlijks
een eigen hockeyprogramma, in

samenwerking met onder ande-
ren Thomas Briels, Belgisch oud-
international, en Thomas Tichel-
man, die afgelopen zomer nog
een gouden plak binnen sleepte
met de Nederlandse hockeyda-
mes tijdens de Olympische Spe-
len. De nieuwste hockeytechnie-
ken en -trends worden jaarlijks
verwerkt in een nieuw, uniek en
vernieuwend programma.

DAGKAMPEN IN DE 
SCHOOLVAKANTIES
In de schoolvakanties kunnen
hockeyliefhebbers van 5 tot en
met 14 jaar oud naar hartelust
hockeyen. De dagkampen van
SportWays bieden een uniek
sportprogramma bij jou in de
buurt. De jongste hockeyers gaan

aan de slag met het leren en opti-
maliseren van de basistechnie-
ken, waar de oudere hockeyers
bezig gaan met het oefenen van
wedstrijdsituaties. Met het flexi-
bele programma is er voor elk ni-
veau en elke leeftijd wat te doen
en wat te leren. Het op maat ge-
maakte programma zorgt ervoor
dat deelnemers van elk niveau
kunnen trainen, lol trappen en
hun skills verbeteren.

Het succes van SportWays is te
meten aan de positieve reacties
en de jaarlijks terugkerende deel-
nemers. De unieke combinatie
van fanatiek hockeyen op hoog
niveau en plezier maken werkt
zichtbaar verslavend en geeft kin-
deren én ouders een glimlach op

hun gezicht. Al na één dag op een
kamp is het duidelijk: mag ik vol-
gende vakantie weer op kamp?!

OVERNACHTINGSKAMPEN IN
DE ZOMERVAKANTIE
Ben jij klaar voor de beste zomer
ooit? Hockeyers van 9 tot en met
18 jaar die niet vies zijn van een
beetje avontuur, kunnen een ma-
gische week vol hockey beleven

op een SportWays overnachtings-
kamp. Je krijgt op hoog niveau
hockeytraining, waar je door in-
ternationale toptrainers wordt
uitgedaagd het beste in jezelf
naar boven te halen. Aan het eind
van de week ga je terug naar huis
met nieuwe skills en nieuwe erva-
ringen die je de rest van je leven
niet meer vergeet.

A D V E R T O R I A L

Ben jij klaar voor nieuwe hockeyskills, uitdagende clinics en vette 
avonturen? Geef jouw hockeyskills een impuls op een dagkamp bij 
jou in de buurt of ga voor het ultieme hockeyavontuur op een 
overnachtingskamp in Amsterdam, Antwerpen of Barcelona.

Hockeykampen van SportWays
Dat de hockeykampen van SportWays ongekend populair zijn, is 
afgelopen zomer maar weer eens bewezen. Met ruim 1450 deel-
nemers waren vrijwel alle overnachtingskampen volgeboekt. 
Voor aanstaande zomer zitten enkele overnachtingsprogramma's
alweer vol. Wil jij in 2025 verzekerd zijn van 
een plekje op deze kampen? 
Zorg dan dat je er vroeg bij bent! 

EEN ONVERGETELIJKE HOCKEYERVARING!
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Sloterweg 473a  |  1171 VG Badhoevedorp
www.badhoeve.nl  |  020 - 6595 657

Kom na het fluitsignaal gezellig
genieten bij de Veranda!

Amstelveenseweg 764, 1081 Jk Amsterdam

BEN JIJ DIE SPORTIEVE 
BOUWKUNDIGE 
DIE WIJ ZOEKEN?

■ VACATURE 
WERKVOORBEREIDER BOUW

■ VACATURE 
UITVOERDER BOUW

■ VACATURE 
MEEWERKEND UITVOERDER

Wij maken graag kennis met jou! 



HOCKEYKRANT AMSTERDAM / KENNEMERLAND XENIOS 

AMSTERDAM

9

Dat was niet bepaald gepland.
“Nee, want toen ik stopte als spe-
ler, had ik helemaal niet de ambitie
om ergens een Heren 1 te
coachen,” zegt Floris. “Er waren wel
wat mogelijkheden, maar dat heb
ik afgehouden. Uiteindelijk ging het
toch kriebelen. Vandaar dat ik
tegen Bert Remmerswaal, die ik al
heel lang ken, heb gezegd: 'als je
nog een assistent zoekt, dan ben ik
eventueel beschikbaar.”

XENIOS
Het vervolg kwam snel. Toen 
Remmerswaal hoofdcoach werd
van Xenios stapte ook Kuiper in als
assistent. “Dat beviel heel goed. De
samenwerking was top, het is een
leuk team en na de degradatie uit
de Promotieklasse lag er een
mooie uitdaging. In de eerste 
seizoenshelft hebben we goede
stappen gezet.”

VERTREK
In de winterstop veranderde alles.
Remmerswaal kreeg een mogelijk-

heid om bij de USA-dames aan de
slag te gaan. De club gunde hem
die kans, maar zat wel zonder
hoofdcoach. Uiteindelijk nam Kui-
per het stokje over, met assistentie
van Maarten Stenvers en Thomas
Immink. Daarnaast zorgt ook 
Yannick Beekman, de coach van
Dames 1, voor de nodige onder-
steuning. 

GOEDE REEKS
Ondanks de wisselingen draait 
Xenios een prima tweede seizoens-
helft. Acht wedstrijden leverden 16
punten op. Na de winst op Were Di
steeg de ploeg zelfs naar de derde
plaats. “Daar kunnen we heel tevre-
den over zijn, al houd ik mij niet
echt bezig met de stand,” zegt 
Floris. “Het belangrijkst is goed hoc-
keyen en elke wedstrijd spelen om
te winnen. Met die mindset moet je
ook in het veld staan.”

HOOFDCOACH
Het coachschap bevalt Floris prima.
“Ja, ik vind het leuk, de resultaten

zijn goed en we maken mooie stap-
pen. Dat begint op de trainingen
met het ontwerpen van oefenvor-
men en het creëren van situaties
waarin spelers beter worden. Het is
heel mooi om te zien dat dit uitein-
delijk wordt vertaald in een hoger
niveau tijdens de wedstrijden.”

“Daar haal ik veel voldoening uit.
Vandaar dat ik heb besloten ook
volgend seizoen de hoofdcoach te
blijven van Xenios. Om nu al een
doelstelling uit te spreken, is veel te
vroeg. Bovendien spelen we nog
drie wedstrijden en zelfs de play-
offs zijn nog mogelijk. Zo lang die
kans er is, moet je er maximaal

voor gaan. Daarom moeten we ie-
dere pot spelen alsof het onze laat-
ste wedstrijd is. Je mag achteraf
nooit het gevoel hebben van: 'had-
den we er maar wat meer energie
ingestoken, dan had het heel an-
ders kunnen lopen'. Dan heb je het
namelijk zelf laten liggen.”   

AMSTERDAM - Na een lange carrière bij Almere en Laren
hing Floris Kuiper vorig seizoen zijn stick aan de haak. Een
nieuwe stap volgde, als assistent van Bert Remmerswaal
bij de heren van Xenios. Het bleek een goed duo. In janu-
ari kreeg de coach de kans om aan de slag te gaan bij de
dames van USA. Daarop nam Kuiper het stokje over. 

Van geen ambitie naar succesvolle hoofdcoach

Het zal even wennen zijn: 
Amsterdam zonder Verschoor. De
Dordtse middenvelder speelt
sinds 2012 in het Wagener Sta-
dion en was in die periode beeld-
bepalend. Overigens ook bij de
Oranjedames. Verschoor maakte
sinds 2013 deel uit van Oranje,
speelde 214 interlands, won twee
keer de Olympische Spelen, vier
keer het EK en eenmaal het WK.

RUST
Na de Olympische Spelen in Parijs
nam Verschoor een break bij
Oranje. In oktober maakte de
international bekend ook bij Am-
sterdam het hockey even op hold
te zetten. Ze was toe aan rust.
“Vooral op het mentale vlak, van
het fysieke heb ik tot nu toe wei-
nig last', schreef Maria op haar
Instagrampagina.

STOPPEN
In de winterperiode reisde de
middenvelder door Brazilië, ge-
noot van haar vrijheid en was
later nog actief in de Hockey India
League. Vervolgens sloot zij weer
aan bij Amsterdam, maar maakte
in februari bekend te stoppen. Per
direct bij Oranje en aan het einde
van het seizoen bij Amsterdam.
“Na 12 jaar ben ik toe aan iets
nieuws.” 

BESEF
Het besluit maakte heel wat los.
“Het ontplofte echt,” vertelde
Maria. “Ik heb zoveel berichten
gehad; echt overdonderend. Dat
was wel heel mooi. Daarnaast zag
ik online een aantal filmcompila-
ties, dat had best veel impact. Ook
emotioneel; best onverwacht. Ik
was er natuurlijk al langer mee

bezig en voor mezelf was het dui-
delijk. Het besluit om te stoppen
voelde goed en dat voelt het nog
steeds. Maar als je al die lieve be-
richtjes leest en de foto's en beel-
den voorbij ziet komen, komt toch
het besef dat iets eindigt. Een car-
rière die heel lang is geweest en
een tijdperk dat heel mooi was.
Dat was best een emotionele
dag.” 

SPANJE
De keuze om te stoppen maakte
Verschoor weloverwogen. Zij kiest

voor zichzelf, een ander leven en
vooral nieuwe ervaringen. Dit
start na de play-offs met een
rondreis door Europa. Ook wil zij
zich richten op het afronden van
haar studie psychologie. Stoppen
met hockey is nog niet aan de
orde. Volgend seizoen gaat Maria
samen met Michelle Fillet in Span-
je spelen, bij Real Sociedad de
Tenis. De club uit Santander is 
actief in de hoogste Spaanse 
hockeydivisie.

ALLES GEVEN
Voordat het zover is wachten
eerst nog de play-offs met Am-
sterdam. En Verschoor zou Ver-
schoor niet zijn als ze dat niet in
stijl wil doen. Nog eenmaal volop
knallen dus. “Ik ga alles geven. Dat
heb ik mijn teamgenoten ook be-
loofd. Ik wil de play-offs hoe dan
ook goed afsluiten. En vooral ook
genieten van mijn laatste wedstrij-
den.”

AMSTERDAM - Nog een competitieduel en daarna de
play-offs in. Dan eindigt het boek van Maria Verschoor
bij de dames van Amsterdam. Het 31-jarige clubicoon is
toe aan een nieuwe uitdaging en zet haar carrière voort
bij het Spaanse Real Sociedad de Tenis. Bij de club uit
Santander gaat ook Michelle Fillet spelen. 

Het laatste kwart 
van Maria Verschoor 
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Westzijde 318A
1506 GJ Zaandam
075 61 77 952
www.hoenderdos.nl

Zaan Advocaten

Westzijde 318, 

1506 GJ Zaandam

075 631 31 21

075 303 00 10

www.zaanadvocaten.nl

Zaan Advocaten is een zeer ervaren, hecht en betrouwbaar team met een nuchtere eigen-

tijdse kijk op juridische zaken. Al ruim 30 jaar bieden wij concrete juridische hulp aan zowel

(startende) ondernemers (mkb, zzp) als aan particulieren. Onze gedreven vakspecialisten

onderscheiden zich door hun duidelijke en praktische werkwijze in combinatie met kennis

en gezond verstand. We kennen alle haken en ogen van het vak en hebben snel zicht op de

mogelijkheden en kansen, een groot voordeel dat onze brede en jarenlange ervaring biedt.

Meer weten? Maak een afspraak voor een gesprek.

Dierenkliniek Aerdenhout
Zandvoortselaan 160
2106 AP Heemstede
023-5240291

Dierenkliniek Bennebroek
Zwarteweg 36
2121 BC Bennebroek
023-7433477
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Kronenberg begon zijn loopbaan
bij Alliance en speelde later onder
meer bij Bloemendaal en Pinoké.
“Op een gegeven moment merkte
ik dat ik in een andere levensfase
zat. Ik wilde het plezier in hockey
terugvinden,” vertelt Bart. Via be-
kenden belandde hij bij Rood-Wit.
“Dat is inmiddels zes jaar geleden,
en ik denk nog steeds: waarom ben
ik hier niet eerder naartoe gegaan?
Het voelt echt alsof ik met vrienden
het veld op ga.”

VERANTWOORDELIJKHEID
De ploeg is de afgelopen jaren wat
verjongd. “Nu ben ik samen met
twee anderen de oudste van het
team.” Sinds twee seizoenen draagt
Kronenberg ook de aanvoerders-
band. “Ik heb altijd gezegd: ik hoef
het niet per se. Maar als je ge-

vraagd wordt, doe je het met trots.”
Rood-Wit trok nieuwe spelers aan,
vooral via het netwerk van de club.
“We shoppen niet door het hele
land, maar leggen vooral contact
met spelers uit de regio.”

HONGER
Vorig jaar liep het team promotie
net mis. “Op de laatste speeldag
misten we de play-offs,” herinnert
Kronenberg zich. “Maar het groot-
ste deel van ons team is bij elkaar
gebleven. En nu, richting het einde
van het seizoen, proef je die gezon-
de honger: net dat stapje extra zet-
ten. Het gelijkspel tegen Qui Vive
was een tegenvaller, maar we pak-
ken meteen door. We hebben nog
vier wedstrijden te gaan en die be-
naderen wij allemaal als finales.”

SPECIAAL
De komende weken wacht Rood-
Wit een uitdagend en allesbepa-
lend programma. Te beginnen met
het thuisduel tegen Alliance. “Voor
mij extra speciaal, want ik groeide
op bij die club. Mijn moeder was er
voorzitter, mijn oudoom is er erelid
en mijn zusjes spelen er. Ook mijn
beste vriend hockeyt er nog steeds.
Maar als het fluitsignaal klinkt,

gaan we gewoon voor de winst.
Daarna drinken we samen een
biertje. En een week later wacht al-
weer de topper op Houten.”

AFSCHEID
De titel is nog mogelijk. “We heb-
ben het in eigen hand. Maar ook
als het via de play-offs moet, is dat
een prachtig toetje,” zegt de cap-
tain. “We leggen onszelf geen druk

op. Elke week minimaal voor een
rapportcijfer zeven spelen, zeggen
we altijd. Gewoon top zijn in wat je
kunt beïnvloeden.” En als promotie
lukt? “Dan denk ik dat we er klaar
voor zijn. We hebben een jong
team met veel potentie. Na 19 jaar
hockey is dit mijn laatste seizoen. Ik
heb alles eruit gehaald, maar zal
tot de laatste wedstrijd gefocust
zijn bij Rood-Wit.”

AERDENHOUT - Het wordt een spannende eindsprint voor
de heren van Rood-Wit. De ploeg draait mee in de top van
de Eerste Klasse en maakt nog volop kans op promotie.
Aanvoerder Bart Kronenberg blikt in zijn laatste seizoen
terug en vooruit: “We blijven er hoe dan ook tot het einde
vol voor gaan.”

Bart Kronenberg
wil met promotie
afzwaaien

Daarmee vertrekt de club na ruim
60 jaar van de huidige accommo-
datie in Wijdewormer, net buiten
de gemeentegrenzen van Zaan-
stad. “De bereikbaarheid van de
nieuwe locatie is vele malen
beter,” zegt Peter Wieringa, voor-
zitter van De Kraaien. “Die ligt in
de directe nabijheid van vier grote
wijken met veel kinderen. Dat is
voor ons ideaal.”

EERSTE PAAL
De gemeente Zaanstad wees het
terrein aan, maar er kwamen ruim
30 bezwaarprocedures. Met name
van een milieuorganisatie die

vreesde dat de veldverlichting ver-
storend zou werken voor vleer-
muizen. Vele rechtszaken volgden.
Vorig jaar besliste de Raad van
State dat de vergunning voor de
velden juist is afgegeven. De ver-
wachting is dat binnenkort de eer-
ste palen voor het nieuwe club-
huis geslagen kunnen worden.
“De omgevingsvergunning voor
het clubhuis hebben wij, alleen
daar loopt nog een bezwaar
tegen. Maar wij taxeren dat risico
als klein.”

BOUWEN AAN DE TOEKOMST
Waar de gemeente het sportcom-
plex aanlegt, neemt De Kraaien de
bouw van het clubhuis voor eigen
rekening. “Ik vind het belangrijk
dat we, op het moment dat alles
klaar is tegen elkaar kunnen zeg-
gen: dat hebben we samen opge-
bracht,” vertelt Wieringa. “We heb-
ben een commissie samengesteld
die de vereniging moet enthou-
siasmeren en faciliteren om fond-
sen binnen te halen.”

CROWDFUNDING
Allerlei mogelijkheden worden
onder meer geëtaleerd op de
website van de club. “Alle teams
hebben een doelstelling meege-
kregen van 500 euro.” Daarboven-
op komt de verkoop van het
huidige complex, subsidies voor
duurzaamheid en steun vanuit het
bedrijfsleven. “We maken er een
zo duurzaam mogelijk, state-of-
the-art clubhuis van. Hopelijk
kunnen we die in het najaar van
2025 betrekken.”

VAN ZAND NAAR WATER
Sportief verwacht de club een im-
puls. Op de nieuwe locatie komen
twee watervelden en een nieuw
zandveld. Een enorme verbetering
ten opzichte van de huidige zand-
velden die al meer dan 15 jaar
oud zijn. “Dat is niet meer van
deze tijd,” aldus Wieringa. “Als je
uit op 'water' speelt, moet je elke
keer weer wennen. Dat nadeel is
niet evenredig aan het voordeel
van thuis op zand spelen.”

GROEI
De vereniging telt momenteel zo'n
540 leden. “Als je uitgaat van
200.000 mensen in de Zaanstreek,
dan moet het te doen zijn om bin-
nen een aantal jaren boven de
700 leden te zitten,” stelt Wierin-
ga. “En als je zulke mooie facilitei-
ten hebt, met een fantastisch
clubhuis en goede velden, dan 
oefent dat aantrekkingskracht uit.
Dan krijg je jeugd erbij en mis-
schien ook weer mensen die vroe-
ger gehockeyd hebben. We krijgen
een geweldig complex dat goed
bereikbaar is en waar het prettig
vertoeven zal zijn.”

WIJDEWORMER - Hockey-
club De Kraaien werkt al
vijftien jaar aan een nieuwe
toekomst. Een verhuizing
naar Sportpark Het Fortuin
in Zaandijk moet de club
nieuw elan geven. Na veel
procedures lijkt nu niets
meer in de weg te staan
om de stap te maken en in
het najaar van 2025 op de
nieuwe locatie te spelen. 

De Kraaien kan eindelijk verhuizen
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Pinoké pakte het play-offticket na
een prachtige 3-2 zege op Den
Bosch. “Dat was wel een bijzonder
dagje,” lacht Kiki. “Winnen van Den
Bosch is op zich al een unicum,
maar het behalen van de play-offs
maakte het helemaal compleet.
Daarbij was het extra mooi dat wij
het zelf hebben afgedwongen. Op
eigen kracht, zonder afhankelijk te
zijn van andere ploegen. Echt heel
gaaf en een beloning voor de hele
club!”

UNIEK
Deze laatste woorden typeren Gun-
neman, die bezig is aan haar ne-
gende seizoen bij Pinoké. Daarin
maakte de goalie alles mee. De

promotie, de stapsgewijze groei en
vooral het werken vanuit een her-
kenbare clubfilosofie. “Dat typeert
ons ook. We gunnen elkaar alles,
doen het met Nederlandse meiden
en zetten ons ook buiten het veld
in voor de club. Daarmee zijn wij
uniek in de Hoofdklasse en geeft

het behalen van de play-offs extra
waarde.”

HOCKEYFEEST
Die waarde is nu al merkbaar in
het Amsterdamse Bos. Op zaterdag
17 mei staat de eerste thuiswed-
strijd gepland. “Dat gaat iets heel

groots worden. Echt een hockey-
feest en de club is met van alles
bezig. Ik weet een beetje wat het
inhoudt omdat ik een aantal jaren
geleden heb meegeholpen bij de
play-offwedstrijden van de heren.
Dat was toen al gigantisch en zoiets
gaat het nu weer worden. Iedereen

gunt het ons ook en staat vol ach-
ter Dames 1.”

UNDERDOG
Desondanks worden de play-offs
een lastige klus voor Pinoké. Te-
genstander is vrijwel zeker SCHC.
“Zwaar wordt het inderdaad, maar
wij hebben niet de play-offs be-
haald om voor spek en bonen mee
te doen. Iedereen ziet ons als de
underdog, maar kansloos zijn wij
zéker niet. Bovendien zijn dit apar-
te wedstrijden waarin alles moge-
lijk is. Daarom moeten wij naar
onszelf kijken. De laatste maanden
zijn er goede stappen gezet, we zijn
in vorm en hebben vertrouwen.”
“Daarnaast wordt het een heel
mooie ervaring. Veel sfeer, veel pu-
bliek en je speelt écht ergens voor.
Dat geeft ons een extra boost. Dit
geldt ook voor mijzelf. Vroeger kon
ik dat minder goed handelen. Als er
veel mensen kwamen kijken, werd
ik daar erg zenuwachtig van. Nu
helpt het mij om het allerbeste uit
mezelf en het team te halen. Dat
willen we ook tonen tegen SCHC. In
de competitie hebben wij twee
keer van hen verloren. Daarmee is
het de enige ploeg in de Hoofdklas-
se waarvan wij dit seizoen nog
geen punten hebben gepakt. De
play-offs zijn een mooie kans om
dat om te draaien. Ik heb er heel
veel in!".

AMSTERDAM - Na 5 vijfde
plaatsen is het dit seizoen
eindelijk raak voor de dames
van Pinoké. Het team
plaatste zich voor het eerst
in de clubgeschiedenis voor
de play-offs om de landstitel.
Daarin treft het vrijwel zeker
SCHC. Een loodzware
opgave, weet ook keeper Kiki
Gunneman. “Maar we zijn
zéker niet kansloos!”. 

Dames Pinoké klaar voor de play-offs

Wat begon als een ambitieus idee
onder de vlag van het Schiphol-
fonds, groeide na jaren van plan-
nen, afwijzingen en heroriëntaties
uit tot een concreet project. “We
hebben een hele lange aanloop-
periode gehad. Met vergunningen
die wel of niet werden afgegeven,
plannen die telkens aangepast
moesten worden. Maar uiteinde-
lijk is het tóch gelukt,” aldus Van
der Kolk.

DUURZAAM
De oorspronkelijke droom om één
centraal clubhuis te bouwen voor

de verschillende sportverenigin-
gen op het terrein bleek niet haal-
baar. “Het was lastig met al die
verschillende culturen van tennis,
voetbal en hockey. Toen dat plan
klapte, mochten we het beschik-
bare fondsbedrag gelukkig wel ge-
bruiken voor eigen plannen. Mits
het aan een aantal eisen werd vol-
daan, zoals duurzaamheid.”

IDENTITEIT
Die eisen bleken niet zomaar in te
vullen binnen het oude gebouw.
“Je kunt geen zonnepanelen plaat-
sen op een dak dat dat niet

houdt. Alles moest op de schop.
Toen werd duidelijk: als we het
goed willen doen, dan moeten we
nieuw bouwen. We hebben geko-
zen voor een pand waarin onze
identiteit terugkomt: het strand-
tentgevoel, gemoedelijk en over-
zichtelijk. En tegelijk heel prak-
tisch. Binnen zes tot acht
maanden moet het nieuwe onder-
komen er staan.”

TOEKOMST
Belangrijk in het ontwerp was
zicht op het veld vanuit het club-
huis. “In het oude gebouw zag je
nauwelijks wat van het hoofdveld.
Nu komt er een grote raampartij
aan de veldkant, met schuifdeu-

ren. Bij mooi weer zit je bijna let-
terlijk aan het veld. Dat maakt het
aantrekkelijker voor bezoekers én
voor de baromzet.” Ook aan de
functionaliteit is gedacht: “De ma-
terialencontainers zijn nu geïnte-
greerd in het gebouw. Kleedka-
mers zijn van buiten te betreden,
dus er gaan geen tassen meer
door de kantine.”

OVERBRUGGEN
De club moet nog even improvise-
ren. “In de tussentijd maken we
waarschijnlijk gebruik van de faci-
liteiten van de voetbalclub. We
willen zeker doorgroeien, ook al
zit een tweede veld er nog niet in.
We zijn actief bezig met clinics en

spelen in op nieuwe spelvormen
zoals Hockey 5s en 7-tegen-7. We
hebben voor het derde jaar een
Jong Damesteam dat steeds pro-
moveert. En zelfs teams die ge-
stopt waren, komen in het zaalsei-
zoen weer even terug.”

“Die betrokkenheid van de leden
moeten we koesteren. We zetten
het nieuwe onderkomen iets neer
dat echt bij ons past, waar we
trots op zijn, en dat blijft staan
voor de komende decennia. We
hebben straks écht een clubhuis
dat klaar is voor de toekomst en
dat voelt als een mijlpaal.”

SPAARNDAM - De bouw is begonnen en de contouren
van een nieuw tijdperk voor HC Spaarndam worden
zichtbaar. Met een fris en duurzaam clubhuis in het
vooruitzicht zet de jonge hockeyclub een grote stap
richting de toekomst. Voorzitter Marc van der Kolk is
trots en opgelucht.

HC Spaarndam
behoudt eigen
identiteit in nieuw
clubhuis
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De vraag is dan ook: hoe handel je
dat? “Vooral door niet te veel naar
de stand te kijken en het er niet té
veel over te hebben,” zegt HBS-aan-
voerder Veerle Groeneveld. “Dat
klinkt als een cliché, maar het
werkt wel. Daarom is de afspraak
gemaakt om alleen over de komen-
de wedstrijd na te denken. Over
andere dingen wordt niet gespro-
ken. Vorige week was het Houten,
Houten, Houten. En nu is het
Venlo, Venlo, Venlo.”

SEIZOEN
In dat opzicht heeft de selectie ge-
leerd van vorig seizoen. Toen was
HBS lang in de race voor de play-
offs, maar glipten alle kansen in de

laatste speeldagen door de vingers. 
In de zomer startte de missie op-
nieuw. Met een vrijwel ongewijzig-
de selectie en drie aanwinsten. 

In de competitie liep het meteen
crescendo. Op de openingsdag was
er winst op Gooische en die lijn
werd goed doorgetrokken. Deson-
danks liet de ploeg in de eerste sei-
zoenshelft wel wat punten liggen
met gelijke spelen tegen K-Z en
Houten. Bovendien werd er verlo-
ren van Xenios en Myra. 

'AAN' STAAN
“Dat was gewoon niet goed,” analy-
seert Veerle. “In die duels hebben
wij onder ons niveau gespeeld. Dit

ligt vooral aan onszelf. Als wij 'aan'
staan, zijn we echt goed. Maar als
dat niet volledig het geval is, is dat
ook meteen een valkuil. Dit is ook
de reden dat we nu alleen maar
met de eerstkomende wedstrijd
bezig zijn. Wij moeten ons niet druk
maken over 'daarna, wat als, en
dan'. Want juist dan gaat het bij
ons vaak mis. Daar hebben we van
geleerd.”

DIRECTE PROMOTIE
Met de allesbeslissende duels voor
de boeg, staat HBS uiteraard wel

'aan'. “Al een tijdje hoor, want sinds
november zijn we ongeslagen. In
de afgelopen maanden zijn er
goede stappen gezet. Iedereen is
gefocust en dat zal de komende
wedstrijden ook nodig zijn. Het
doel is directe promotie. Als num-
mer 2 is er uiteraard ook nog een
kans via de play-offs, maar die pro-
beren wij te ontlopen. Dit hebben
we zelf in de hand. Daarom telt nu
eerst Venlo, dan pas Almere en 
afsluitend Xenios.”

GAAF
In deze reeks mag HBS niks laten
liggen. Want in de titelstrijd telt
ieder detail. “Natuurlijk is dat span-
nend, maar tegelijkertijd ook heel
gaaf. Er zijn niet veel seizoenen
waarin het 22 wedstrijden lang zó
ongelooflijk dicht bij elkaar zit. Daar
moet en mag je ook van genieten;
hier speel je hockey voor. Samen
alles geven, strijden en de volle
focus om ons doel te realiseren.
Wedstrijd voor wedstrijd. 
De eerstkomende is nu het aller-
belangrijkst.”

BLOEMENDAAL - Wie trekt aan het langste eind. Dat is dé
vraag in de zinderende strijd in Overgangsklasse A. De
dames van HBS gaan aan kop, maar Gooische heeft even-
veel punten. Ook de andere cijfers zijn exact hetzelfde.
Het enige verschil is het doelsaldo: +2 in het voordeel van
HBS. In de komende duels is ieder punt én iedere goal dus
bepalend. 

Dames HBS 
staan volledig 
'aan' in titelstrijd

Aanvoerder worden was geen be-
wuste ambitie van Wietske. “In het
begin van het seizoen hadden we
een andere captain. Toen zij
zwanger werd, heb ik het overge-
nomen. Ik ben niet iemand die
met de vuist op tafel slaat, maar ik
probeer wel te verbinden. Even
checken hoe het met iedereen
gaat, zorgen dat iedereen vrijuit
kan hockeyen.”

PLEZIER
Van Heemskerck hockeyde in haar
jeugd bij Ring Pass, maar verloor
daar op een gegeven moment het
plezier in het spel. “Ik was de lol in
het hockey een beetje kwijtge-
raakt. Toen ik in Amsterdam
kwam wonen, begon ik weer in
een vriendenteam bij Westerpark.
Vanuit daar ging ik naar Dames 3,

en toen ik een keer meetrainde
met Dames 1 wist ik: dit voelt
goed.” Inmiddels speelt ze alweer
3,5 jaar in het vlaggenschip van de
club.

MIX
Wietske is niet de enige met zo'n
verhaal. “Er zijn bij ons meerdere
speelsters die het plezier in het
hockey waren verloren en dat hier

weer hebben teruggevonden. Dat
zegt echt iets over dit team, over
onze coach en over de club.”

Het team bestaat uit een mix van
speelsters uit verschillende clubs
en steden. “Op twee meiden na is
niemand hier opgegroeid. Velen
zijn hier komen wonen voor stu-
die of werk. Dit betekent dat je in
het begin moet investeren in el-

kaar leren kennen. Maar juist
daardoor ontstaat er een hechte
groep waarin iedereen zichzelf
mag zijn.”

AMBITIE
Aan het begin van het seizoen
sprak het team geen concreet
doel uit. “We wilden elke week
spelen om te winnen, zonder ons
blind te staren op een eindklasse-
ring. Hockey moet leuk blijven.
Dat is het uitgangspunt.” Inmid-
dels staat Westerpark op een
knappe vierde plek. “Een mooie
beloning voor het harde werken
voor en met elkaar. We voelen dat
we echt stappen hebben gezet, in-
dividueel én als team.”

VERTROUWEN
Met nog een paar speelrondes te
gaan, heeft Westerpark zeven
punten achterstand op de top-2.
Play-offs lijken daarmee uit het
zicht. “Toch gaan wij in de komen-
de wedstrijden gewoon voor de
winst. Daarnaast staat het vizier
ook al voorzichtig gericht op vol-
gend seizoen. De coach blijft en
het grootste deel van het team
ook. Dat geeft vertrouwen. De
sfeer is goed, we bouwen door. En
vooral: we blijven het leuk vinden.
Dat is wat telt.”

AMSTERDAM - De dames van Westerpark draaien dit
seizoen overtuigend mee in de subtop van de Eerste
Klasse. Play-offs zitten er nét niet in, maar de presta-
ties zijn prima. Dit is mede te danken aan de onder-
linge samenhang, stelt aanvoerder Wietske van
Heemskerck. “We zijn geen verzameling individuen, we
zijn één team. Iedereen wordt geaccepteerd zoals die
is. Dat is onze kracht.”

Dames Westerpark bloeien door verbinding 
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Ga naar na. Vorig seizoen promo-
veerde Overbos op de laatste
speeldag naar de eerste klasse. Een
beloning voor een ijzersterke twee-
de competitiehelft waarin het 
ongeslagen bleef. Deze lijn werd bij
de start van het seizoen prima
doorgetrokken. De eerste vier wed-
strijden leverden meteen acht 
punten op. Een lekker begin. 

13 NEDERLAGEN
Daarna stokte de teller plotseling.
Er volgden 13 nederlagen op rij.
Desondanks speelt Overbos zeker
niet slecht. Dit blijkt ook uit de uit-
slagen. De ploeg verloor 5 duels
met één goal verschil en wordt ner-
gens weggeveegd. 

PITTIG
“En juist dat maakt het best frustre-
rend,” zegt coach Robbert Zeval-
kink. “Kijk, als je iedere week met 
5-0 verliest, weet je waar je staat;
dan ben je niet goed genoeg. Maar
dat is niet het geval. Afgezien van
een paar wedstrijden waarin wij de
mindere waren, zitten we er iedere
keer dicht bij. We scoren ook vaak
de eerste goal. Het lukt alleen niet
om de wedstrijden over de streep
te trekken. Dat doet uiteindelijk
ook iets met het team. Want als je
zo lang niet wint, is het best pittig
om vertrouwen te houden.”

VOLDOENDE HOCKEY
Wat de oorzaak is blijft ook voor de
coach ongrijpbaar. Een punt is wel
dat de selectie in de zomer behoor-
lijk is verjongd. “Daardoor missen

we op bepaalde gebieden de erva-
ring. Bovendien zijn enkele meiden
er lang uit door blessures. Toch zit
er voldoende hockey in de selectie
en we spelen echt niet slecht. Dat
moet er een keer uitkomen.”

BRANDSTOF
Met nog vier wedstrijden voor de
boeg moét Overbos punten halen
om handhaving te realiseren. Op 4
mei werd een goede stap gezet
met een 1-1 tegen Reigers. Deson-
danks is het gat met Naarden nog
4 punten. 

“Naarden had in de winterstop
maar 2 punten en is daarna beter
gaan draaien,” weet de coach.
“Naar dat gevoel zijn wij ook op
zoek. Voorop staat dat we nu eerst
weer een goed resultaat moeten
boeken. Een punt en vooral winnen
geeft brandstof en vertrouwen.
Dan gaan er meer volgen.”

GOED AFSLUITEN
Voor Zevalkink zijn het zijn laatste
maanden bij Overbos. Hij maakt de
overstap naar HBS en wordt assi-
stent-coach bij de heren. “Daar heb

ik veel zin in, maar eerst wil ik hier
goed afsluiten. Dit is mijn derde
seizoen bij Overbos. In het eerste
jaar zijn we gedegradeerd. Vorig
seizoen gepromoveerd en nu gaan
we er alles aan doen om in de eer-
ste klasse te blijven. Het zou best
kunnen dat het tot de laatste speel-
dag spannend blijft, maar dat zijn
we wel gewend. Wat dat betreft
waren het drie enerverende seizoe-
nen. Pieken en dalen en never a
dull moment.” 

BEVERWIJK - Het wordt een spannend competitieslot voor
de dames van Overbos in de eerste klasse. De ploeg moét
punten halen om Naarden te achterhalen en zich te verze-
keren van handhaving. Dat is gemakkelijker gezegd dan
gedaan. Want na een prima start lijkt er iets ongrijpbaars
rond te waren op Sportpark Adrichem.

Dames Overbos op
zoek naar brandstof
voor handhaving

De aanvoerder is een van de rou-
tiniers van Haarlem. “Dit is nu
mijn tiende jaar in Heren 1,” ver-
telt Vincent. “Ik begon hier in de
jeugd, ging naar HBS en ben uit-
eindelijk teruggekomen op het
oude nest. Zodoende ben ik nu
een van de oudere spelers van
het team. De gemiddelde leeftijd
is rond de 22, maar de jongere
lichting zit ook alweer vijf jaar bij
de selectie. Daardoor hebben we
een hele sterke basis.”

DEGRADATIE
In de laatste 10 jaar speelde Haar-
lem tussen de derde en de eerste
klasse. “In het jaar voordat ik erbij
kwam, degradeerde Heren 1 uit
de eerste klasse,” weet Vincent.
“Daarna hebben wij lang in de
tweede klasse gehockeyd. Twee
jaar geleden zijn we - met wat
pech - opnieuw gedegradeerd. Af-
gelopen seizoen lukte het niet om
te promoveren. Nu staan we er
een stuk beter voor.”

ONTWIKKELEN
De goede lijn is mede te danken
aan coach Ferry van Bruggen die
in de zomer van 2024 terugkeerde
bij Haarlem. Dit om opnieuw te
gaan bouwen met de focus op de
lange termijn. “We willen met
goed aanvallend hockey wedstrij-
den winnen. Voorafgaand aan het
seizoen was ontwikkelen het
doel,” zegt Vincent. “Aan promotie
dachten wij dan ook niet direct.
Dat is nu anders, al zal het met
Wateringse Veld en Mijdrecht tot
de laatste weken spannend blijven
welke club uiteindelijk buiten de
boot valt.”

ONTKNOPING
Op 1 juni speelt Haarlem op Wate-
ringse Veld. Twee weken later
komt Mijdrecht naar Haarlem. Een
mooie ontknoping. “We blijven het
van week tot week bekijken en
elke ploeg heeft nog lastige uit-
wedstrijden. Onze coach probeert
ons met beide benen op de grond

te houden. Ik denk dat wij ko-
mend seizoen zeker mee kunnen
in de tweede klasse. Daar werken
we keihard voor.”

REÜNIE
De heren weten zich in ieder geval
gesteund, zo bleek onlangs op
een reünie voor iedereen die ooit
als speler of staflid betrokken is
geweest bij Heren 1. “Haarlem is
een echte familieclub en bij onze

wedstrijden staan nog veel oudge-
dienden en oud-coaches langs de
lijn. Daarom wilden we iets terug-
doen,” legt Vincent uit.

Het werd een groot succes. “We
hebben maanden gewerkt aan het
verzamelen van telefoonnum-
mers. Er waren uiteindelijk zo'n 80
mensen. Het was een mooie
avond. We hebben kleine partij-
tjes gedaan en daarna met z'n

allen geborreld en herinneringen
opgehaald. Ook is er een video
gemaakt met allerlei oude foto's
en video's. Het heeft het huidige
team een boost gegeven en ook
de club iets moois opgeleverd.
Om dit elk jaar te organiseren is
misschien iets te veel van het
goede. Maar het is in ieder geval
het begin van een mooie traditie.”

HAARLEM - De heren van Haarlem staan fier én onge-
slagen bovenaan in de Derde Klasse B. De ploeg heeft
de terugkeer naar een hoger niveau volledig in eigen
hand. Pikant is wel dat het team in de laatste twee
speelronden nog de directe concurrenten treft. Aan-
voerder Vincent Semeijn blikt alvast vooruit. 

Haarlem op rand van terugkeer in tweede klasse
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Aanvoerder Timo van Hilst is een
van de routiniers van het team. “Dit
is nu mijn zevende jaar in Heren 1,”
vertelt Van Hilst. “Ik ben op mijn
zestiende doorgestroomd naar de
senioren en ben inmiddels 23.
Omdat we een vrij jong team heb-
ben, kreeg ik al snel een beetje de
rol van aanvoerder en aanspreek-
punt naar het bestuur. Ik probeer
een soort 'vaderfiguur' te zijn voor
de jongens.”

VERBINDING
Het team heeft een goede balans
tussen ervaring en jonge talent.
“Na het vertrek van onze coach
hebben we in de zomer besloten er
nog één keer vol voor te gaan. Ver-
volgens zijn veel talentvolle jongens
uit de JA1 doorgestroomd die goed
in de groep pasten. Daardoor had-
den we meteen een mooie band en
zijn sterk aan het seizoen begon-
nen.” 

P-WOORD
Met nog 5 wedstrijden voor de
boeg is IJburg volop in de race voor
promotie. Maar daarover wordt
nauwelijks hardop gesproken. “We
mogen het P-woord niet noemen,”
zegt de aanvoerder lachend. “Het is
zoals bij Ajax en Farioli, je wil het
niet jinxen. We bekijken het echt
van week tot week.”

HOOGTEPUNTEN
Toch waren er dit seizoen al enkele
hoogtepunten te vieren. “We heb-
ben clubhistorie geschreven in de
Silver Cup door drie wedstrijden te
winnen. De winst tegen Scoop Delft
na shoot-outs was misschien wel
het mooiste moment. Onze keeper
pakte er twee, ik miste zelf, maar
onze nummer negen ramde er een
geweldige forehandslag in. Dat zie
je zelden.”

FINALES
In de promotiestrijd is ieder punt
belangrijk voor IJburg. De neder-

laag tegen De Kikkers op 30 maart
kwam dan ook slecht uit. “Dat was
wel een domper, maar ook echt
even een wake-up call. Sindsdien is
de focus weer helemaal terug.
Onze buffer zijn we kwijt, dus elke
wedstrijd is nu een finale.”

“Daarom wordt er fanatiek doorge-
traind, ook in de weken dat er geen

competitieduels zijn. Samen met
jongens onder 18 spelen we grote
partijtjes. Die zijn echt niet veel
minder dan wij. Je moet serieus
aan de bak om je plek in Heren 1 te
behouden.”

TOEKOMST
Van Hilst kijkt al voorzichtig vooruit.
“We willen als Heren 1 een voor-

beeld zijn voor de jeugd. Zodat
jonge spelers blijven en niet alle-
maal vertrekken naar andere clubs
in het Amsterdamse Bos. Mijn prio-
riteit is nu het team bij elkaar 
houden. Er zijn plannen voor een
nieuw clubhuis of veld, maar dat
hangt ook van het P-woord af. Veel
jongens willen door, maar dan
moet het wel gebeuren.”

AMSTERDAM - De heren van IJburg draaien een prima sei-
zoen in de Vierde Klasse B. De huidige tweede plaats is
goed voor promotie, maar daarvoor moet de ploeg wél
Vianen achter zich houden. Het onderlinge duel op 18
wordt wellicht beslissend. Pas dan mag het 'P-woord' 
worden uitgesproken. 

'We mogen het P-woord niet noemen'

Veronique Berg Rodenberg weet
daar alles van. Al jaren werkt zij
achter de schermen van AthenA
onvermoeibaar mee aan het club-
gevoel dat leden zo waarderen.
Als spil in het sociale web van de
club. Ze is er als er iets georgani-
seerd moet worden en vooral als
er iets gezelligs op de planning
staat. 

“Onze club is heel familiair”, zegt
Veronique. “Je merkt het meteen.
Er is ruimte voor iedereen, van
jong tot oud en iedereen voelt
zich welkom. Dat is ook precies de
kracht.”

OVERZICHT
Dit open karakter zie je terug in
de vele activiteiten die de club or-
ganiseert. Veronique speelt daarin
een sleutelrol en regelt veel zaken
bij TD's, thema-avonden en toer-
nooien. 
“Ik doe niet alles hoor, maar ik be-
waar een beetje het overzicht,”
zegt ze bescheiden. “Zeker bij gro-
tere evenementen moet er echt
veel geregeld worden: aanmeldin-
gen, velden, barplanning, muziek.
Het lijkt soms los-vast, maar er zit
wel degelijk een groter plan ach-
ter om het goed te laten verlopen. 

TOERNOOI
Een hoogtepunt van het huidige
seizoen vormt het grote AthenA
Mokum 750 Toernooi dat op zon-
dag 8 juni wordt gehouden. “Dan
pakken we echt uit,” vertelt Vero-
nique. “Het is een toernooi voor
alle rangen en standen: 30+, 45+,
trimmers; iedereen is welkom.” De
toernooidag begint rond tien uur
's ochtends en heeft geen officiële
eindtijd. “Dat is ook het mooie van
Pinksteren: de dag erna is ieder-
een vrij.”

NOG PLEK
Inschrijven voor het toernooi kan
nog steeds. Veronique raadt wel
aan er snel bij te zijn. “Het loopt al
goed in alle categorieën, maar er
is zeker nog plek. Wie al eens bij
ons op een TD is geweest, weet
hoe het eraan toegaat. En wie uit
de omgeving van Amsterdam het
feestje wil meevieren kan terecht
op het mailadres
evenementen@hcathena.nl.” 

VERBINDING
Of de club dit soort toernooien
ieder jaar blijft organiseren? “We
zien wel,” zegt ze met een glim-
lach. “Dit jaar was er toch wel een
speciale aanleiding met het feit
dat de stad Amsterdam 750 jaar
bestaat.” Voor haar draait de dag
zelf vooral om verbinding. “Men-
sen samenbrengen, dat is het
leukste. Of dat nou met een 
hockeystick is of een drankje in de
hand.”

AMSTERDAM - De stad Amsterdam viert in juni de 750e
verjaardag. Dit was voor AthenA een mooie aanleiding
een bijzonder toernooi te organiseren. Het AthenA
Mokum 750 Toernooi. Op zondag 8 juni, Eerste Pink-
sterdag, gaat het gebeuren. Vanaf een uur of 10 in de
ochtend tot middernacht. 

AthenA Mokum
750 Toernooi
wordt groots
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Dit seizoen begon Cuckow samen
met hoofdcoach Björn van der
Dussen aan zijn derde seizoen bij
Myra. De afgelopen jaren waren
succesvol. Met eerst een kam-
pioenschap en promotie naar de
Overgangsklasse. Vorig seizoen
wist de ploeg zich knap te handha-
ven. 

INGRIJPEN
In het huidige seizoen waren de
prestaties enigszins grillig. “In de
winterstop stonden wij op de ne-
gende plaats,” weet Cuckow. “Toch
zag je dat niet terug in hoe we
speelden of hoe het voelde.” In de

winter werden diverse gesprekken
gevoerd. Daarin bleek dat de visie
van de club en de hoofdcoach te
ver uit elkaar lagen. Uiteindelijk 
besloten het bestuur en de TC de
samenwerking met Van der Dussen
te beëindigen. “Pijnlijk, vooral
omdat Björn goed lag in de groep.”

STRUCTUUR
Daarna nam Cuckow het tijdelijk
over, met hulp van Bobbe van

Hoof. “We begonnen met rust
brengen. Alles werd opnieuw afge-
stemd: tactiek, teamrollen, zelfs wie
de borrelplank regelt op donder-
dag. Bobbe en ik hebben elke week
een presentatie gemaakt. Het
moest 'idiot-proof' zijn. En dat
werkte. Die eerste vijf wedstrijden
na de winter waren misschien wel
de beste reeks in een niet-kam-
pioensjaar.”

FYSIEKE TIKKEN
In april kwam de klad er echter in.
Vooral door blessures. “Eén speler
brak twee keer zijn hand. En een
ander raakte op skivakantie bij de
eerste afdaling geblesseerd aan
zijn knie. Tegen Hudito hadden we
maar 13 fitte spelers en viel na
zeven minuten ook de aanvoerder
weg. Dan ben je gewoon kansloos.
Gelukkig staan we er fysiek nu
weer goed op.”

CRUCIALE WEKEN
Op dit moment staat Myra op de
achtste plaats. Desondanks is de
voorsprong op de  nummer 10
slechts 1 punt. De komende weken
worden bepalend om de play-outs
te ontlopen. Daarbij is de confron-
tatie tegen MEP, op 18 mei, een
sleutelduel. “In deze samenstelling
hebben we nog nooit van MEP ge-
wonnen. Brabantse uitwedstrijden
liggen ons over het algemeen niet
zo. Maar het is tijd om die patro-
nen te doorbreken.”

PLAN VOLGEN
Om dit te realiseren is structuur
opnieuw het codewoord. “We moe-
ten terug naar maart: dit is het
plan, zo gaan we het uitvoeren. We
zien wel waar het schip strandt. Als
iedereen weet wat hij moet doen
en het ook uitvoert, dan krijg je
vleugels. En dan moet het mogelijk
zijn om de play-outs te ontlopen.”

TOEKOMST
Na dit seizoen zwaaien vier routi-
niers af, met mogelijk een vijfde.
“Dan verdwijnt er zomaar ruim 50
jaar aan ervaring. Maar de jonge
kern blijft. Voor mijzelf? Ik ga terug
naar assistent. Hoofdcoach zijn
smaakte naar meer en ik heb ook
zeker de ambitie, maar dit was nog
net te vroeg.”

AMSTELVEEN - Na een veel-
bewogen winterpauze staan
de heren van Myra opnieuw
stevig overeind. Interim-
hoofdcoach Blake Cuckow
loodste de ploeg door een
onzekere fase na het vertrek
van Björn van der Dussen.
Met succes, al moeten nog
wel alle zeilen worden 
bijgezet om de play-outs te 
ontlopen. 

Blake Cuckow brengt rust in roerig seizoen Myra

De dag start met een 'color-run'
voor de jongste leden. “Dit is een
hardloopparcours waarbij je door
gekleurd poeder rent,” vertelt
voorzitter Arjan Heusdens. “Alle
kinderen krijgen een wit shirt aan
en eindigen kleurrijk én voldaan.”
Voor de inwendige mens wordt
ook goed gezorgd. “We zetten di-
verse foodtrucks neer. Van pizza
tot sushi, een frietje of vegeta-
risch; voor ieder wat wils dus.” 

WEDSTRIJDEN
De middag staat in het teken van
een vernieuwend sportief pro-
gramma. “We organiseren dan
een Hockey5's-Toernooi voor jon-
geren tussen de 12 en 24 jaar. Dat
is met minder mensen, op een
kleiner veld met boarding, super-

snel en een vorm die beter aan-
sluit bij de beleving van jongeren.” 

LEGENDES
Daarnaast staan er twee bijzonde-
re wedstrijden op het programma.
Heren 1 en Dames 1 nemen het
op tegen de 'Legends van Benne-
broek'. “Dat zijn oud-spelers uit de
afgelopen 60 jaar. We maken drie
teams die ieder een kwart spelen
tegen het huidige eerste team.”

TRIBUNENTRAP
In de avonds volgt een diner met
veiling. Het doel is geld op te
halen voor de bouw van een zoge-
noemde tribunentrap. “Dat is een
combinatie van zitplekken en op-
slagruimte. We hebben een rela-
tief oud clubgebouw en zo kun-

nen we dat een flinke upgrade
geven,” licht de preses toe.
“Het doet ook echt iets voor de 
uitstraling.”

LEDENGROEI
Hoewel het ledenaantal van
MHCB de afgelopen jaren weer is
gestegen, blijft de aanwas en het
behouden van jongens in de 
puberleeftijd een aandachtspunt.
“Jongens kiezen steeds vaker voor
individuele sporten als fitness of
padel,” weet de voorzitter. “Met
het 5's hopen we daar iets tegen-
over te zetten.” Toch is Heusdens

ook optimistisch. “We zien nu dat
mensen weer bereid zijn iets voor
de club te doen. Al is het maar
voor één evenement in het sei-
zoen en niet op reguliere basis.”

AMBITIEUS
De club richt zich nadrukkelijk op
de toekomst. “We willen met onze
dames en heren een niveau hoger
hockeyen,” zegt de voorzitter. 
“Tegelijkertijd zetten we in op
breedtesport, bijvoorbeeld via
trimhockey. Dat is populair onder
de ouders van jeugd zonder zelf
een hockeyachtergrond te heb-

ben. Op donderdagavond krijgen
zij training, met beginners en er-
varen spelers door elkaar.”

Heusdens noemt MHC Benne-
broek 'een familieclub met ambi-
tie'. Niet alles hoeft op het 
hoogste niveau, maar er wordt
wel degelijk aan de toekomst ge-
bouwd. “We willen mensen aan
ons binden, sportief én sociaal. En
dit lustrum laat zien dat die 
combinatie ook na 60 jaar nog
springlevend is.”

BENNEBROEK - Hockeyclub Bennebroek bestaat 60 jaar
en viert dat op zondag 22 juni met een lustrumdag vol
activiteiten voor alle leeftijden. Het feestelijke event
krijgt niet alleen een sportief, maar ook een kleurrijk en
culinair karakter.

MHCB viert 
jubileum met kleur
en toekomstvisie
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Dat het voor Hurley een moeilijk
seizoen zou worden, is geen ver-
rassing. De Bosuilen keerden vorig
jaar in juni terug in de Hoofdklasse.
Dit na een zinderend tweeluik met
HGC dat uiteindelijk werd beslist na
shoot-outs. Daarmee was het doel
bereikt. Een topprestatie al zag
coach Enzo Torossi in de zomer wel
een aantal spelers afzwaaien.

EIGEN KOERS
Hier tegenover stond de komst van
6 nieuwelingen, onder wie Casper
van Loon, Pim Wasser, Daan Dek-
ker en de Britten Graeme Scott en
Harry Martin. “Handhaving is ons
doel,” zo meldde de coach bij de
start van het seizoen, die toen al
wist dat het een hele klus zou wor-
den. “Gemakkelijk wordt het niet.
Ons budget is een stuk lager dan
dat van andere hoofdklasseclubs,
maar gelukkig hebben we veel 
talent. Wij blijven onze eigen koers
varen.”

SEIZOEN
De start van de competitie was be-
moedigend en zelfs verrassend
goed. Op de eerste speeldag won

Hurley van SCHC en pakte daarna
een goed punt tegen Klein Zwitser-
land. De goede lijn werd echter
hard onderbroken met tien verlies-
partijen op rij, waaronder een 7-0
nederlaag bij Bloemendaal en een
0-7 verlies in de derby tegen 
Pinoké. In de cruciale wedstrijd bij
medepromovendus Nijmegen dolf
de ploeg eveneens het onderspit:
1-4. De eerste seizoenshelft werd
afgesloten met een 2-3 winst bij
SCHC. 

Na de winter behaalde Hurley nog
één punt, op HDM werd het 1-1. De
daaropvolgende zeven duels wer-
den verloren. Vaak met grote 
cijfers. 0-10 tegen Rotterdam en 
8-1 tegen Amsterdam en Den
Bosch. Mede door pech en veel
blessures. 

IEDEREEN NODIG
“Daar hebben we het hele seizoen
al mee te maken,” verzuchtte de
coach na de wedstrijd tegen Am-
sterdam. “Als promovendus moet
je in de Hoofklasse overleven. Dat
begint met hard werken en als een
team spelen. Daarbij heb je ieder-

een nodig en juist dat is niet altijd
mogelijk geweest. Aan de strijdlust
en mentaliteit ligt het niet. Daar
gaan we ook mee door om de
doelstelling handhaving te realise-
ren.”

PLAY-OUTS
Om dit te realiseren heeft Hurley
een aantal kansen. Op dit moment
staat de ploeg op de voorlaatste
plaats. Nijmegen sluit de rij. De Gel-
derlanders hebben drie punten
minder, maar wel een beter doel-
saldo. Op 11 mei treffen beide

teams elkaar op Hurley. Wint Nij-
megen, dan valt het doek voor de
Bosuilen. Bij ieder ander resultaat
wachten de play-outs. Daarin mag
de ploeg het opnemen tegen
Laren, Tilburg of Schaerweijde. En
ook dat wordt niet gemakkelijk.  

AMSTERDAM - Wordt het degradatie of play-outs. Die
vraag staat op de laatste speeldag van de Tulp Hoofd-
klasse centraal bij de heren van Hurley. De ploeg van Enzo
Torossi speelt op eigen veld tegen Nijmegen. Een punt vol-
staat. Dan wachten de play-outs. Wint Nijmegen, dan volgt
degradatie. 

Hurley hoopt op punt voor play-outs

Oostman is een kind van de club.
Hij begon ooit bij De Reigers
omdat er bij het voetbal een
wachtlijst van drie jaar was. “Ik
dacht: ik ga tijdelijk hockeyen met
een vriend en als er plek is, stap ik
over. Maar toen was ik al zo ver-
knocht aan het spel en de club,
dat ik nooit meer ben wegge-
gaan.” In zijn tweede jaar bij de B-
junioren maakte Hugo al zijn de-
buut in Heren 1. “We hadden een
hele sterke lichting en mochten
vroeg proeven aan het hoogste ni-
veau binnen de club.”

CONSTANT
Sinds de promotie naar de Over-
gangsklasse zo'n vijf jaar geleden
draait De Reigers stabiel mee in
de subtop. “We hebben één keer
play-offs om promotie gespeeld.

Dat waren de mooiste weken van
het seizoen. Volle bak langs de
lijn, spanning en alles erop en
eraan.” Promotie bleef echter uit.
“Tweede worden in deze poule is
zwaar, want dan krijg je te maken
met de afvallers uit de Promotie-
klasse.”

HAPEREND
Dit jaar loopt het net wat stroever.
“De eerste seizoenshelft ging nog
wel, maar daarna viel het een
beetje tegen. Het is lastig te zeg-
gen waar het precies aan ligt.”
Mogelijk is een van de oorzaken
het vertrek van enkele ervaren
krachten. Daarnaast kampte de
ploeg met de nodige blessures,
waardoor de strafcornerschutter
ook weg viel. “Dat speelde ook
mee. We hebben goede vervan-

gers, maar zijn nog niet helemaal
op elkaar ingespeeld.”

TOEKOMSTPLANNEN
Ondanks het mindere seizoen
kijkt de groep alweer vooruit.
“Vorige week hebben we met de
jongens die doorgaan en twijfe-
laars bij mijn ouders in de tuin
gegeten. Dat gaf veel inzichten. Er
gaan sowieso vier spelers stop-
pen, dus we moeten kijken naar
versterkingen van buitenaf of naar
doorstroming vanuit de jongens-
lijn.” Twee jeugdspelers trainen in-
middels mee. “Hopelijk kunnen zij
volgend seizoen aanhaken.”

DROOM BLIJFT LEVEN
Voor Oostman is er één duidelijke
droom: “Met deze groep de Pro-
motieklasse halen. Dat zou de
kroon zijn op al die jaren samen
spelen. We hebben een hechte
vriendengroep die tegelijk het
hoogste niveau ambieert. Daar
blijf ik voor spelen. De resterende
duels met AMVJ, Forescate een
Naarden zijn in die zin alvast de
opmaat naar het volgende sei-
zoen. Laten we afspreken dat
2026 inderdaad ons jaar wordt!”

HOOFDDORP - Voor de heren van De Reigers is het een
seizoen met gemengde gevoelens. De ploeg draait al
jaren mee in de top van de Overgangsklasse, maar dit
jaar blijft het bij een plek in de middenmoot. Captain
Hugo Oostman blijft echter positief. “Het is een vrien-
dengroep én een team dat wil presteren. Die combina-
tie is voor mij goud waard.”

De Reigers blijft dromen van de Promotieklasse

FOTO: DE REIGERS



■ Vliegensvlug parkeren op Schiphol met The Valet Guys! 
■ Valet & Shuttle Parking – snel, veilig en zonder stress! 
■ Jouw auto geparkeerd terwijl jij meteen naar de gate loopt. 
■ Extra voordeel voor snelle beslissers! 
■ 10% KORTING met code: VROEGBOEK2025 
■ Reserveer nu op www.thevaletguys.nl 

WAAROM KIEZEN VOOR THE VALET GUYS?

■ Betrouwbare en veilige parkeerservice 
■ Geen gedoe met zoeken naar parkeerplekken 
■ Direct voor de vertrekhal je auto afgeven 
■ Auto klaar bij terugkomst 
■ Slim parkeren, zorgeloos reizen! 

The Valet Company BV  |  Tupolevlaan 1-39  |  1119 NW Schiphol-Rijk

info@thevaletcompany.nl  |  www.thevaletcompany.nl  |  T. 020 303 34 60

M et trots kondigen
we de samenwer-

king aan tussen Green2live
en HDM. Green2live is

gespecialiseerd in het ver-
duurzamen van vastgoed,
met een focus op sportver-
enigingen, bedrijven en
scholen. Ze biedt integrale

oplossingen zoals groene
daken, zonnepanelen en
wateropvang, en verzorgen
het volledige traject van
advies tot realisatie, inclu-
sief subsidieaanvragen. Een
belangrijke eerste stap in
de samenwerking was de
begeleiding door
Green2live bij de aanschaf

van de nieuwe zonnepane-
len op onze sporthal.
Namens Ingrid Vogels:
“Meer groen in de stad, te
beginnen op het dak!”

Een succesvol project, op
naar een duurzame en 
succesvolle toekomst!

www.green2live.net 

DUURZAME EN SUCCESVOLLE TOEKOMST!
Green2live | Wereldprimeur warmtesportveld
| Energietransitie & klimaatadaptatie 
| Subsidies en HHV HDM 
| Haagse HockeyVereniging ‘Haagsche 
Delftsche Mixed’ bundelen krachten voor 
een duurzame toekomst!
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Promotie was dit seizoen ook de
doelstelling. “We hebben bewust
gezegd: we willen promoveren, niet
per se kampioen worden. Zolang
we aan het eind top zijn, is het
goed,” zegt Gijs Hessels die bezig is
aan zijn eerste seizoen op HIC. 

ALLES ZELF GEREGELD
De komst van Hessels was overi-
gens best opvallend. Na de degra-
datie uit de Promotieklasse vertrok
coach Ivar Jager. Zijn opvolging liet
op zich wachten. Daarop nam het
team zelf het heft in handen om de
selectie bij elkaar te houden. “De
speelsters hebben zelf alles gere-
geld. Dat vond ik indrukwekkend,”

vertelt Hessels die in juni werd ge-
polst voor de functie van technisch
manager. “Toen ik vroeg naar de 
situatie bij Dames 1, bleek er nog
geen coach te zijn aangesteld. Dat
vond ik opvallend. Ik ben toen als
coach ingestapt, naast mijn rol als
technisch manager.”

DYNAMIEK
Ondanks de degradatie bleef het
team grotendeels intact. Slechts

een speelster vertrok. Het stoppen
van vier bepalende routiniers was
wel een gemis. Met een mix van er-
varen speelsters en jonge talenten
werd aan een nieuw seizoen 
begonnen. “De dynamiek is veran-
derd. De leiders van vorig jaar zijn
vertrokken, dus het was de vraag:
wie staan er nu op? En hoe pakken
ze het op?”

MEERDERE ROUTES
Het bleek allemaal te kloppen.
Want HIC draait een prima seizoen.
De ploeg is tot dusver ongeslagen
gebleven, al speelde het wel 6 keer
gelijk. Promotie lijkt aanstaande. 

Hessels: “Wij hebben vanaf het
begin gezegd dat we willen promo-
veren. Niet omdat het moet, maar
omdat het kan. En er zijn meerdere
routes. De eerste is natuurlijk kam-

pioen worden, maar ook via de
play-offs liggen er kansen.” 

Dat de corner dit jaar een kracht is
geworden, maakt het verschil.
“Vorig seizoen werd daar veel te
weinig uit gescoord. Nu is het echt
een wapen in belangrijke wedstrij-
den.”

STAP OMHOOG
De ambitie is kraakhelder: “We wil-
len het maximale eruit halen. Er
staat een goede basis en een brede
selectie van 20 speelsters. Wat dat
betreft zijn we klaar voor de stap
omhoog. We spelen de komende
weken thuis tegen De Warende en
Rood-Wit en kunnen daarin het
kampioenschap veiligstellen. Op
basis van ons seizoen zou het ver-
diend zijn. Nu moeten we het 
alleen nog maar doen.”

TRANSITIE
Ook op andere vlakken is HIC volop
in ontwikkeling. “Er komt een
nieuw hoofdveld, padelbanen, de
bar komt weer in eigen beheer. Dat
zijn stappen die bijdragen aan het
clubgevoel. Maar voor de jeugd-
opleiding is jarenlang helaas onvol-
doende aandacht geweest. Het gat
tussen jeugd en eerste teams is te
groot. Dat proberen we nu structu-
reel aan te pakken.”

AMSTELVEEN - Na een turbu-
lente periode met degradatie
zijn de dames van HIC hard
op weg om meteen weer
terug te keren in de Promo-
tieklasse. Het team van Gijs
Hessels is in de Overgangs-
klasse B nog ongeslagen en
met nog drie duels te gaan
moet een voorsprong van 
5 punten voldoende zijn.
Zowel voor promotie als
voor het kampioenschap. 

Dames HIC op koers voor titel en promotie 

Gerard Morsch is al een kwart
eeuw actief bij De Terriërs. “Maar
hockeyen kan ik niet,” begint 
Gerard. “Ik ben de club ingerold
omdat mijn dochter ging spelen.
Ik heb een jaar of twaalf à dertien
gecoacht. Ik ben via de selectie-
teams meegegroeid van de D1
naar de C1. Ik ben nooit trainer
geweest omdat ik zelf niet de
technische achtergrond heb.”

CLUBHUIS
Na die periode werd het leeftijds-
verschil met de meiden hem wat
te groot. “Toen ben ik richting het
clubhuis gegaan en heb ik dat be-
stierd, met medewerking van een
grote groep enthousiaste vrijwilli-
gers. Omdat ik zelf meer vrije tijd

had, kon ik meer dingen doen in
het onderhoud en de organisatie.
Nu ik rond de 70 ben, vind ik het
wel mooi geweest wat betreft de
bar.”

TAKEN
Als beheerder van de bar en het
clubhuis was het veel organiseren
voor Gerard. “Je moet altijd maar
weer voldoende vrijwilligers vin-
den voor achter de bar en vergun-
ningen regelen. Op een gegeven
moment vond ik het genoeg ge-
weest en ben ik op zoek gegaan
naar opvolgers. Dat is gelukt. Er
zijn nu diverse vrijwilligers die de
taken hebben overgenomen en
alles loopt.”

KLUSSEN
Voor Morsch betekent het niet dat
hij opeens thuis gaat zitten. “Want
op de vrijdagmiddag hebben we
nog altijd een groep gepensio-
neerden die het veld en de bui-
tenboel onderhouden. Zo is alles
weer tiptop geregeld voor het
weekend en is de voorraad voor
de zaterdag en de zondag ook op
orde.”

AAN DE BAR
Als dank voor zijn vele verdien-
sten is Gerard in april door de
club in het zonnetje gezet. Daarbij

werd hij door de barcommissie en
het bestuur verrast met ingegra-
veerde bierglazen én een eigen
barkruk met zijn naam erop. 
Uiteraard aan 'de andere kant van
de bar'. 

“Dat is een mooie geste van de
club, hartstikke leuk. Ik woon om
de hoek en blijf gewoon op de
club komen om een wedstrijdje te
kijken of een drankje te doen. Al-
leen in noodgevallen zal ik de tap
nog bedienen en ik blijf graag als
vraagbaak aanwezig.”

HOOGTEPUNT
Terugkijkend op de hele periode
denkt Gerard vooral met plezier
terug aan zijn meidenteams. “De
jongste jeugd vond ik heel leuk
om te coachen. En daarna de ver-
bouwing van het clubhuis, dat was
ook hoognodig. Toen ik begon,
waren er nog veel families die van
generatie op generatie actief
waren. Inmiddels is de betrokken-
heid toch wat anders geworden.
We moeten hard ons best doen
om de verjonging ook in het be-
stuur en de commissies door te
voeren.”

HEILOO - Na 25 jaar trouwe dienst in diverse functies
doet Gerard Morsch een stapje terug bij De Terriërs.
Daar stond de club onlangs bij stil door hem een vaste
plek te geven in het clubhuis. Hij heeft nu een eigen
barkruk met zijn naam erop. Die is speciaal van Gerard!

Supervrijwilliger 
De Terriërs in het 
zonnetje gezet 

DE TERRIËRS FOTO: DE TERRIËRS





De ultieme basis, die leer je
bij de Drijver Goalie Academy,
waar je niet alleen terecht
kunt voor keeperskampen
en clinics, maar óók
voor een seizoen lang top-

trainingen. “We trainen op
Kampong en Pinoké”, vertelt
Martijn. “Elke week met
keepers van 10 t/m 18 jaar,
van allerlei clubs uit de regio
én daarbuiten.” Wat de 
Drijver Goalie Academy zo
uniek maakt? “Onze visie op
keepen. We werken met het
Drijver Goalie System, dat
we continu aanpassen aan
de laatste ontwikkelingen
binnen het hockey, waarbij
iedereen beter kan leren
keepen. Wat jouw niveau of
stijl ook is. Elke keeper heeft
een missie. Bij ons leer je
hoe je die met plezier én
vertrouwen waarmaakt.” 

MEER ZELFVERTROUWEN
Maar de allerbelangrijkste
basis? “Dat is plezier”, vindt
Martijn. “Onze keepers 
stappen met een glimlach
het veld op. Wij bieden een
leuke én veilige omgeving
om je te ontwikkelen. We
kijken ook altijd naar de 
persoon achter de keeper:
wie zit er onder die helm?
De ene keeper komt bijvoor-
beeld vol bravoure binnen.
Een ander kind komt onze-
ker binnen, maar bouwt met
de week meer zelfvertrou-
wen op.” 

Wil jij je keeper skills naar
een hoger niveau tillen en
de beste keeper worden
die jij kunt zijn?

Schrijf je dan in voor de 
Drijver Goalie Academy op
Kampong of Pinoké. 
Join the goalie club!

A D V E R T O R I A L

Waar keepen begint? “Bij een goede basis”, vindt goalie guru 
Martijn Drijver. “Dan sta je er als keeper altijd, ook op een mindere dag.”

ZOMERVAKANTIE? 1-ON-1 TRAINING!
Wil jij deze zomer een voorsprong nemen op het nieuwe seizoen? Train 1-op-1
met Martijn Drijver en ervaar wat persoonlijke, intensieve coaching met je doet. In
juli & augustus 2025 zijn er plekken beschikbaar voor keepers die hun voetenwerk,
coördinatie en techniek willen verbeteren en reflexen willen 
aanscherpen en meer vertrouwen in de goal willen krijgen. 

• Persoonlijke sessies van 1,5 tot 3 uur per dag
• Vanaf 14 jaar
• Minimaal 2 - maximaal 5 dagen trainen
• Coaching van een van 's werelds beste keepertrainers
• Exclusief in Amsterdam

Scan de QR-code voor meer informatie en aanmelden.

VOOR KEEPERS MET EEN MISSIE




